
 

 

 

 

 

 

 

VERSLAG JEUGDRAAD – woensdag 5 februari 2025  – SJC  KOLDAM 

 

Aanwezig: Chiro Hoeilaart:  

Wietse Laureys  

Milo Vrambaut   

Lara Lemmens  

Jeugdhuis De Serre: Yarno Van Zuylen (ook Scouts) 

Individueel geïnteresseerden:  Nele Prevost (ex-Chiro) 

        Wies Joly (ex-speelpleinwerking) 

        Bauke Vandenbranden (ex-Chiro) 

   Stefanie Van Dooren (schepen) 

   Sam Vanderstraeten – dienst Vrije tijd (verslag) 

 

Verontschuldigd: Britt Bamps 

   Wies Joly 

   Bauke Vandenbranden 

   Sam Vanderstraeten – dienst Vrije tijd (secretaris jeugdraad) 

 

 
 

- Ontbijtfilm (Wies en Sanne) 
o Milo, Nele, Lara, Bauke zullen aanwezig zijn vanaf 8:00 om alles klaar te zetten 
o Koffiekoeken bestellen bij Vandervaeren gebeurd door Sam. Bauke zal deze gaan 

afhalen. 
o Oxfam producten ophalen in de wereldwinkel is gebeurd. 
o Start van het ontbijt om 09:00 en film om 10:30. 

 
- Buitenspeeldag (Wietse, Milo, Bauke) 

o Bedoeling van de buitenspeeldag is om kinderen te animeren met spelletjes die 
buiten doorgaan (schminken, volkspelen, balspelletjes, touwtrekken, skaten,…) 

o Budget is niet voorzien, maar kan perfect georganiseerd worden zonder. (Zie naar 
een wekelijkse zondernamiddag bij de jeugdbeweging. 

o Deadline volgende jeugdraad 
 

- Buitenruimte: 
o Aanpak hiervan 
o Sam zorgt tegen volgende jeugdraad voor een paar voorstellen met prijzen erbij. 
o Welke vereniging wil voor 500 euro, 10 zitbanken opschuren en schilderen tegen 

de zomer? 
o Reclame maken voor de kleine speeltuinen, plan maken (dit kan eventueel een 

onderdeel zijn van de buitenspeeldag. 
o Fitometer toestellen zijn verouderd en ook niet duidelijk wat je erop moet doen. Is 

deze nog nuttig? 
o Voorstel om het grasveld aan de koldam te verhogen op sommige plaatsen. Hier 

kan dan eventueel ook een glijbaan in verwerkt worden en vormt een natuurlijke 
barierre.  



o Donkere plekken zoals aan Sloesveld of agora terrein beter verlichten. Nodigt 
teveel uit tot vandalisme of deugenieterij.  

 
- Hard blok 

o Voorstel van voorinschrijvingen toegelicht door Sam. 
o Jeugdraad geeft nog als tip om bij de inschrijvingen mee te geven welke hun 

einddatum is van studeren.  
 
 

- Project Mattis: 
o Werd niet toegelicht want Mattis was afwezig. 

 
- Weekendje weg: 

o Milo, Wietse, Yarno 
▪ Er werden een aantal voorstellen gedaan, maar zijn hoge budgetten. 

Suggestie wordt gedaan om eens te horen bij de Hoge Rielen, waar er ook 
mogelijkheden zijn om activiteiten bij te boeken. 

 
 

- Nieuw logo Jeugdraad 
o Het huidige logo wordt nog wel geapprecieerd waardoor een nieuw misschien niet 

nodig is. 
o Er kunnen altijd voorstellen komen om eventueel toch te vernieuwen, maar is 

geen prioriteit. 
 
 
Varia: 
 

- Vraag van de Chiro om hun fuif van 29 maart te verplaatsen naar 29 Maart, maar dan is er 
al een trouwfeest in de zaal. 

- 20 juni – galabal KA Tervuren. Vraag is om het te organiseren in het JH en aansluitend de 
polyzaal van de koldam. 

- Waar gaat de mobiele camera die aan de Koldam staat momenteel? Sam vraagt dit na. 
- Meer snoeien aan het petanque in het park? (Sam vraagt dit aan Bernard) 
- Koepels kuisen van de Joengele want er komt weinig licht naar binnen. 

 
Jeugdhuis: 

- 24 mei – dance station – Rave voor de jeugd van de streek aan te trekken  
o Sam vraagt om een officiële aanvraag hiervoor te doen. 

- Vraag van Yarno of de elektriciteit kan nagekeken worden in het Jeugdhuis. 
- 50 uren – transition (Stuntsubsidie 2024). Deze zou nog niet betaald zijn. 
- Poll lanceren om een grote naam binnen te halen 
 

 
 
 


